
Zdravotná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 21.06.2024 
Číslo: 04604/2024/ODDZ-23818 
Vybavuje: JUDr. Miriam Mikulová 

e-mail: miriam.mikulova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 269  
 

 

ZÁPISNICA 

z 11. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 21.06.2024 online formou 

 
 

Počet prítomných členov:11            /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov: 8           

z toho ospravedlnení: 8              

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Usporiadanie majetkovoprávnych vzťahov medzi Košickým samosprávnym krajom  

a Pentou Hospitals SK, a. s.  a Dodatok č. 3 k Zmluve o dočasnom prevode akcií  

3. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 11. 

rokovanie komisie. Konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 11 

členov komisie, čo predstavuje nadpolovičnú väčšinu, tým pádom komisia je 

uznášaniaschopná. Návrh programu rokovania komisie bol členom zaslaný e-mailom. Následne 

poprosil členov o pripomienky alebo doplnenia k programu.  

Diskusia: - 

Záver: Návrhy na doplnenie programu rokovania neboli predložené. 

 

Uznesenie č. 13/2024 

Komisia schvaľuje program 11. rokovania komisie. 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 11  

Za: 11     Proti: 0      Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

Predseda komisie skonštatoval, že program 11. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

 

 



K bodu č. 2 

Usporiadanie majetkovoprávnych vzťahov medzi Košickým samosprávnym krajom  

a Pentou Hospitals SK, a. s.  a Dodatok č. 3 k Zmluve o dočasnom prevode akcií  

Vyjadrenie: Predseda komisie MUDr. Hojstrič odovzdal slovo riaditeľovi Úradu Košického 

samosprávneho kraja JUDr. Borisovi Bilčakovi. Materiál k bodu č. 2 je uverejnený na linku: 

https://dz2be.vucke.sk/. 
Diskusia: MVDr. Molnár sa opýtal, či prevod akcií predstavuje pre Košický samosprávny kraj 

nejaký kapitálový príjem. Taktiež sa opýtal, či Košický samosprávny kraj bude v strate, ak sa 

dočasne zbaví akcií. Na uvedené otázky odpovedal riaditeľ Úradu JUDr. Boris Bilčak. Predseda 

komisie MUDr. Hojstrič sa opýtal, ako sú ošetrené odpisy majetku a investícií v rámci 

hnuteľného a nehnuteľného majetku. Na uvedenú otázku odpovedal riaditeľ Úradu JUDr. Boris 

Bilčak.  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 14/2024 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 11  

Za: 11      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Záver 

Predseda komisie MUDr. Marián Hojstrič konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 

podľa plánu dňa 01.08.2024 o 13,30 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v 

zasadačke č. 310.  

 

 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Miriam Mikulová 

tajomník komisie 

 

MUDr. Marián Hojstrič 

predseda komisie 
 

 

https://dz2be.vucke.sk/

